
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 21.10.2020 
 

Mødedato 

21.10.2020  

 

Mødested/lokale 

Afdeling Strandgade 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Anne Gulbech Rasmussen, Jens Ove Dalby, Torben Steenholdt, Jeppe J Moos, Thomas Brandt 

Pasgaard, Maria Størup, Dorritt Jensen Smed, Palle Laursen, Iulien-Relu Apostu, Pernille Bruun 

Ganzel Jensen 
Fraværende  

Majbritt Skov Christensen, Hammasah Watandrost, Shadan Hamah-Ameen, Rajaa Malak, Gitte 

Bærenholdt, Jeanette Irene Hansen, Safieh Eali 

 
Dato 

26.10.2020 

Referent 

Jens Ove Dalby 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

 

 

2. Præsentation af 

bestyrelsesmedlemm

erne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Bestyrelsens opgaver 

 

 

 

 

4. Konstituering af 

bestyrelsen 

 

 

Thomas Brandt Pasgaard var ordstyrer. 

Mødet blev afholdt virtuelt, da skolen samme dag havde hjemsendt både klasser 

og personaler fra k-klasserne. 

 

 

Følgende medlemmer deltog og præsenterede sig selv: 

Palle Lauersen (ny) 

Iulien-Relu Apostu (ny) 

Pernille Bruun Ganzel Jensen (ny) 

Torben Steenholdt 

Thomas Pasgaard 

Jeppe Moos 

Maria Størup (medarbejder) 

Jens Ove Dalby (leder) 

Anne Gulbech (leder) 

Dorritt Jensen Smed (rep. fra daginstitutionerne) deltog fra ca. 18.30 

Der var afbud fra Jeanett Irene Hansen (ny) og Majbritt Skov Christensen 

(medarbejder). 

 

 

Anne Gulbech gennemgik opgaverne ved hjælp af slides. Disse bliver kopieret 

og sat i den skolebestyrelsesmappe, som alle medlemmer får udleveret ved 

næste fysiske møde. 

 

 

Torben Steenholdt meldte sig som formandskandidat og blev enstemmigt valgt. 

Thomas Brandt Pasgård meldte sig som næstformandskandidat og blev 

enstemmigt valgt. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Mødestruktur 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 20.08.2020 

 

 

7. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

8. Revidering og 

opsamling af årshjul 

 

 

9. Udgangstilladelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der var i alt 12 personer på kandidatlisten, som alle havde modtaget 

indkaldelsen. Der var 6 mødedeltagere og 1 afbud. Derfor besluttede de 

tilstedeværende, at alle indkaldes til bestyrelsesmødet den 19.11.2020, hvor den 

endelige konstituering i forhold til bestyrelsesmedlemmer og suppleanter finder 

sted. 

Samtidig udtrykte bestyrelsen et ønske om, at skolen kunne bevilge sekretærtid 

til denne funktion. Dette ønske opfyldte ledelsen, så det skal skrives ind i 

forretningsordenen for den kommende periode. 

 

 

Der var enighed om, at møderne skal afvikles som fysiske møder. Virtuelle 

møder vil kun blive brugt i tilfælde, hvor særlige omstændigheder kræver det. 

Der holdes 10 møder om året fordelt på ugens 4 første dage i tidsrummet 17.30 

– 19.30, og skolen sørger for fortæring til møderne. 

Ved udarbejdelsen af årshjulet, kan bestyrelsen planlægge at ændre på enkelte 

møders længde afhængig af punkterne på dagsordenen. 

Under dette punkt aftaltes 3 vigtige punkter til næste møde: 

1: Bestyrelsens endelige konstituering. 

2: Udarbejdelse af forretningsorden for bestyrelsen på Vejle Midtbyskole 

3: Revidering og opsamling af årshjul 

 

 

Referatet fra mødet den 20.08.2020 blev godkendt.  

 

 

 

 

Formand:  

Intet nyt 

 

Elevråd: 

Elevrådet var ikke repræsenteret. 

 

Ledelse: 

Intet nyt 

 

 

Da mødet var virtuelt valgte bestyrelsen at flytte punktet til næste møde 

 

 

 

Punkt 9 og punkt 10 blev drøftet under et. 

Jens Ove orienterede om, at på grund af retningslinjerne vedrørende Covid 19, 

har eleverne på Strandgade ingen udgangstilladelse. Samtidig har afdelingen 

indført forskudte pauser for eleverne, så 7. og 8. årgang har pauser og 

undervisning på samme tider, mens 9. årgang og K-klasserne har pauser og 

undervisning på samme tider. Det betyder færre elever i skolegården på samme 

tid. Maria Størup tilføjede, at dette tiltag, som er indført fra uge 40, er det tiltag, 

som har virket bedst i lang tid. 

Bestyrelsen bakkede op om tiltagene. Samtidig gjorde både Maria og Jens Ove 

opmærksom på, at erfaringerne i denne periode bør give anledning til, at 

bestyrelsen reviderer kostpolitikken og udgangstilladelsen. 



 

 

10. Pausetider på Afd. 

Strandgade 

 

 

11. Forældre- 

henvendelser 

 

 

 

 

12. Eventuelt 

 

 

 

Behandlet under punkt 9. 

 

 

 

Der har været en enkelt henvendelse, som handlede om undervisningens 

indhold i forhold til nødundervisning og almindelig undervisning, som har 

været gældende siden august 2020. Ledelsen følger op på henvendelsen ved at 

drøfte det med team via teamkoordinatormøderne. 

 

 

Daginstitutionsrepræsentanten udtrykte ønske om en accept af, at have 

mulighed for at melde fra, hvis dagsordenen ikke var relevant for pågældende. 

 

 

 

 

Næste møde torsdag den 19.11.2020 kl. 17.30 – 19.30  

på Afd. Strandgade.  


